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Horst aan de Maas 
 
 
Geachte lezers / omwonenden, 
 
Ons Nieuw Gemengd Bedrijf heeft zich afgelopen maanden mogen verheugen in grote 
plaatselijke, maar ook landelijke belangstelling. Naast al die media-aandacht leek het ons 
verstandig om u weer even bij te praten over waar wij intussen mee bezig zijn geweest. Een 
aantal ideeën zijn namelijk weer verder uitgewerkt, mede naar aanleiding van het overleg dat 
we afgelopen maanden met een deel van de omwonenden hebben gehad.  
 
Een brochure 
Landelijk lijkt de discussie over het Nieuw Gemengd Bedrijf vooral te gaan over de discussie 
over de intensieve veehouderij in Nederland in het algemeen en megabedrijven in het 
bijzonder. Aan principiële bezwaren tegen het houden van dieren voor de vleesconsumptie 
kunnen wij moeilijk tegemoet komen. Sterker nog: we denken dat Nederland bij uitstek een 
geschikt land is om op een intensieve én verantwoorde manier vee te houden. In de 
bijgevoegde brochure zetten we nog eens op een rijtje waarom we dat doen in de vorm van 
het Nieuw Gemengd Bedrijf; waarom dat bedrijf groot is; en waarom we het graag in Horst 
vestigen. 
 
MRSA en fijnstof 
Door sommige actievoerders is de indruk gewekt dat omwonenden gasmaskers nodig 
zouden hebben tegen MRSA en fijnstof. Een klap in het gezicht omdat we juist alles op alles 
zetten om de omgeving te ontzien. Toch zijn we voor de zekerheid nogmaals op onderzoek 
uitgegaan. 
 
MRSA is een bacterie die vooral gevaarlijk is voor mensen met een ernstig verminderde 
weerstand. Deze bacterie blijkt inderdaad nogal eens voor te komen bij varkens. Maar 
wereldwijd is er nog geen geval bekend van een besmetting met varkens-MRSA via de lucht: 
je moet er echt direct contact met de dieren voor hebben. Volgens een recente richtlijn van 
het Rijksinstuut voor Volksgezondheid en Milieu (RIVM) vormen zelfs mensen die op een 
veehouderijbedrijf wónen geen bijzondere risicogroep. 
 
Wat het fijnstof betreft zetten we de modernste technieken in op het gebied van 
combiwassers, vernevelingstechnieken en beplanting. De Animal Science Group (ASG) 
bevestigt dat de apparatuur die wij willen aanbrengen 70% - en mogelijk zelfs een hoger 
percentage – van het fijnstof uit de lucht wassen. Het Wageningse onderzoeksinstituut 
Alterra stelt dat met de juiste beplanting op het eigen erf fijnstof uit pluimveebedrijven kan 
worden geabsorbeerd. We onderzoeken deze mogelijkheid om zo ook het resterende fijnstof 
aan te kunnen pakken. De benodigde ruimte hebben we. 
 



Informatieavonden 
Afgelopen maanden hebben we drie informatieavonden belegd met ruim vijftig omwonenden 
en andere belangstellenden. De gesprekken waren levendig en verliepen in een open sfeer. 
De eerste keer (op 4 oktober) kwam van alles en nog wat aan de orde en hebben we 
afgesproken om op een aantal dingen samen nog eens extra in te gaan. Zo gaan we onder 
andere begin volgend jaar met een aantal belangstellenden op bezoek bij een veehouderij 
om in praktijk te bekijken hoe een luchtwasser werkt. 
 
Een eerste thema kwam op 8 november aan de orde. Met een twintigtal mensen bespraken 
we met name de landschappelijke inpassing van het Nieuw Gemengd Bedrijf. De architect 
en wijzelf gaven een toelichting aan de hand van een maquette en tekeningen. 
Omwonenden brachten een aantal waardevolle aandachtspunten in voor het definitieve 
ontwerp. Onder andere over beplanting en materiaalgebruik. Over specifieke punten zal 
individueel nader contact worden opgenomen. 
 
Op 21 november gaf een deskundige uitleg over (de berekening van) stankcirkels rond 
bedrijven en woningen. Het ging over wat de wettelijke voorschriften zijn en hoe het Nieuw 
Gemengd Bedrijf daarmee is omgegaan. Enkele omwonenden kregen nog extra informatie 
toegezegd. Eén aanwezige werd geadviseerd om elders een second opinion te gaan vragen. 
 
Een volgend thema was de verkeerssituatie rond het NGB. Er werd vastgesteld dat er ook 
gelet moet worden op het feit dat er in het landbouwontwikkelingsgebied nog meer bedrijven 
zullen komen. Favoriete wensen waren een nieuwe afrit van de A73 tot aan de Laagheide en 
een fietspad langs de Witveldweg ten behoeve van de schoolgaande jeugd. 
Namens het Nieuw Gemengd Bedrijf konden we deze wensen van harte ondersteunen. We 
hopen dan ook samen met de omwonenden op te kunnen trekken als de verkeerssituatie bij 
de gemeente wordt aangekaart. Die actie wordt actueel als de gemeente een besluit heeft 
genomen over de gebiedsvisie. Het initiatief ligt dan bij de omwonenden. 
 
Ook het aspect planschade valt pas concreet in te vullen als er een besluit is gevallen over 
de invulling van het gebied. Bovendien is het iets dat de gemeente regelt. Het Nieuw 
Gemengd kan dat niet doen. Wel hebben we gemeente gevraagd om een planschade-expert 
met de omwonenden te laten praten. De gemeente heeft dat inmiddels toegezegd. 
 
Onze brochures (en extra nieuwsbrieven) zijn aan te vragen bij: 
KnowHouse, Dr. Droesenweg 11, 5964 NC, Horst. Tel. 077 – 398 1221. 
Daar kunt u ook terecht met uw vragen en opmerkingen. 
 
Met vriendelijke groet, 
En de beste wensen voor het nieuwe jaar 
 
Martin Houben 
Marcel Kuijpers 
Huub Vousten 
Gertjan Vullings 


